

1) What is the approximate quantity of liquids to be removed?

The actual quantity is unknown at this time and will only be confirmed in late August. In 2013, we had approximately 20 x 205L drums of petroleum waste.

2) Other than liquids, what else needs to be disposed? (Is it only plastic/metal liquid containers?)

Crating materials and the fuel drums will need to be disposed.

3) Is that correct to assume that no liquid needs to be pumped out as they are all already contained in drums, boxes, etc...?

That is correct. Liquid will be in drums.

4) Under which format/condition would the waste be delivered in the Port of Montreal? (Containers in port, unloaded from a vessel...)?

The waste will be palletized for shipping.

5) Is it possible to have a list of a previous load as an example?

Numbers/size/weight/quantity/description of containers/drums/boxes/crates/pallets?

In 2013 we had approximately 20 x 205 L drums (i.e.: 5 pallets with 4 drums per pallet).

6) Is there a contact person that can provide further technical details?

The Contracting Authority is the only point of contact during the solicitation.

1) Quelles est la quantité approximative de liquides à enlever ?

La quantité réellement est inconnue pour le moment et ne sera confirmée qu'à la fin Août. En 2013, nous avons eu environ 20 fûts de 205L de déchets pétroliers.

2) Autres que liquides, quoi d'autre doit être mis au rebut ? (est-ce seulement les contenants de liquides en plastique/métal?)

Les matériaux de mise en caisse et les barils de combustible devront être mis au rebut.

3) Est qu'exact de supposer qu'aucun liquide ne doit être pompée comme ils sont tous déjà contenus dans des fûts, des boîtes, etc...?

C'est exact. Les liquides seront dans des fûts.

4) Sous quel format/condition les déchets seraient livrée dans le Port de Montréal ? (conteneurs dans le port, débarqués d'un navire...)?

Les déchets seront palettisés pour l'expédition.

5) Est-il possible d'avoir une liste d'une charge antérieure par exemple

(nombres/taille/poids/quantité/description des conteneurs/batterie/boîtes/caisses/palettes) ?

En 2013, nous avons eu environ des fûts de 20 x 205 L (c'est à dire: 5 palettes avec 4 futs par palette).

6) Y a-t-il une personne contact qui peut fournir plus de détails techniques?

L'Autorité Contractante est le seul point de contact durant la sollicitation.